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Referat Styremøte  
  

Onsdag 23. August 23  

Kl1900, Innbyggertorget,sætre 

 

Agenda: Protokoll, Post, Aktivitetsplan, Viltutvalg, Fiskeutvalg, 

ungdomsutvalg, Kvinneutvalg, Hytteutvalg, Hjemmeside, Eventuelt. 

 

Tilstede: Tom Erik, Bjørn, Joar, Steinar. 

Fravær: Elin, Tom Arne, Terje 

 

Protokoll: Vedrørende Epost til A. Bengtsson send de 2 epostene fra ham. 

Ellers ok. 

 

Post: -Rapportering for felt dyr til Hjorteregisteret/kommunen. 

 

Vedtekter: -Godkjent fra forbundet. 

 

Aktivitetsplan: -Felles rådyrjakt i oktober/november, det må settes tak på 

antall deltakere, annonsering kommes tilbake til. 

 

Viltstell: Det er en tvilsom praksis fra enkelte når det gjelder jaktkort 

søknader og rapportering, det gjelder skyte sted, type dyr, det må 

presiseres hva som er slaktevekt og at den blir meldt inn, etc. Det etterlyses 

svar på søknader som ikke er registrert eller er sendt inn etter dato. Det må 

skjerping til, både fra oss og medlemmer. Det er felt 4 bukker, 3 Sætre skog 

og 1 Breimåsan. Det er opprettet en Facebook side hvor alle jaktkort 

mottakere er registrert, det kommuniserer der. Kartet på Korsgården må 

endres, Joar ser på det. 

 

Fiskestell: -- 

 

Ungdoms: - 

 

Kvinneutvalg: - 

 

Hytteutvalg: Det er besluttet å kjøpe inn nye takplater til hytta, type og pris 

sjekkes. 

 



Hjemmeside: Må følges opp. 

 

 

Eventuelt: -Det foreslås en ny kontrakt til småteigene i korsgården, hvor 

leia settes til kr.1000,- og kr.5oo.-.Sjekk på nettet etter forslag til avtale. 

 

-Si opp avtalen med Link mobility. 

 

-Historien bak korsgården i Rørvik, Forfattet av Torger Hj. Ugstad. 

 

Neste styremøte starten/midten av oktober. 

 

 

                                             sekr 

 

 

 

 

 


